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Protokoll styrelsemöte 20 september 2022

Plots: Digitalt möte Microsoft Teoms kl 18.00 - 19.40

Deltagore: Biörn Borle, AnnBritt Carlsson, Kjell Eriksson, Korin Westerlund, Sergei Ljessnoi och Jennica Simesgården,

§r
§z

§g

§a

Mötet öppnas

Kjell Eriksson är sekreterare för mötet.
Föregående protokolljusterat och underskrivet och inlagt på hemsidan.

RFS-ärenden - aktuella ämnen

a/ Björn har kontaktats av RFS nya barnombudsman Mohamed Habib som vill veta hur
vi lokalt jobbar med barnfrågor. Mohamed ringer runt till föreningarna och vi har
angett Karin som kontaktperson. Någon kontakt har ännu inte skett

b/ Jennica har deltagit i ett digitalt möte med bankföreningens Richard Edlepil som
gick igenom bankärenden för annans räkning och andra nyheter för ställföreträdare.
Föreläsningen kommer inom kort att finnas på RFS Youtube-kanal med länk på RFS

hemsida. (RFS olika filmer finns på den egna Youtube-kanalen. Länkar till filmerna finns
även på RFS hemsida.)

c/ nfS kommer ej att rekrytera junior kommunikatör utan löser det via samverkan

med andra ideella organisationer inom "sitt" område.

Samverkan med öffU och andra myndigheter
a/ Arbetssituationen hos ÖfU är fortfarande mycket ansträngd. Nyanställda håller på

att inskolas. Med början 24 oktober kommer personal att utbildas och uppdateras i
administrationsverktyget Provisum vari även ingår Valterdelen, som riktar sig till
ställföreträdare. Under november-december kommer Öf fu att informera samtliga
ställföreträdare om "Valte/' i syfte och förhoppning om att fler ska använda den

elektroniska redovisning en f ör 2O22.

b/ Evelina Hillerström, chef ÖFM, har ännu inte tagit ställning till om vi gemensamt ska

genomföra en föreläsning om LSS-regelverket. Besked väntas inom kort.

§s

§6 Verksamhetens inriktning och omfattning
al Vi har vid flera tillfällen haft uppe frågan om mentorskap. Mentorskap innebär per

definition att man stöttar en person tills den känner sig trygg i sin roll. Under
diskussionen framkom tveksamhet om föreningen är beredd att genomföra

mentorskap fullt ut. Styrelsen kom också fram till att det med stor sannolikhet är
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stödverksamhet som efterfrågas av våra medlemmar. Vi tycker att detta också är en

fråga för Öf U och kraven på vilken utbildning ställföreträdare ska ha och erhålla. Vår
roll är att ge våra medlemmar stöd, kunskapspåfyllnad och erfarenhetsutbyte. Har vi

varit tillräckligt tydliga med att berätta det för medlemmarna? Vi bör se till att bl a på

hemsidan lyfta fram vår roll när det gäller stöd till medlemmarna. Vi beslöt att ta upp

frågan om stödverksamhet vid den träff vi har i slutet av november med öpVt.

b/ Höstens program. Till mötet den 28 september är för närvarande 25 anmälda varav

16 medlemmar och 9 icke medlemmar.
-Vi har försökt fylla det planerade mötet den 27 oktober med innehåll men det visade
sig att de tilltänkta föreläsningarna av olika skäl inte kan genomföras det datumet. Vi

awaktar för stunden med program för den 27 oktober.
-Den L5 november blir det en föreläsning av Civil Rights Defenders om tvångsvård i

samarbete med BISAM/Region Dalarna.

-Den 23 november kommer vi att träffa företrädare för öFM i Borlänge.
-Som ovan nämnts vill vi i samverkan med Öf U också få till en föreläsning om LSS-

lagstiftningen och tolkning därav under oktober - november. Föreläsare blir Christer
Arvidsson, som arbetat med dessa frågor i många år inom socialtjänsten i Blekinge.
-Föreningens medlemmar är också inbjudna att deltaga i FUBs digitala möte med ÖFM.

lnbjudan skickas till våra medlemmar.

Ekonomi och medlemssituation

al Vår ekonomi är god

b/ Vi har för närvarande ökat medlemsantalet med två till 105 betalande medlemmar.

Föreningens hemsida och kontaktuppgifter
a/ Höstens händelser uppdateras.

b/ Årsmötesprotokollet är underskrivet och kommer snart att läggas ut på hemsidan.

övriga lrågor
al lnga övriga frågor

Styrelsemöten 2027
a/ Preliminära datum. L9/LO och 77lLl. Den 1911"0 träffas vi fysiskt.
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Mötet avslutas
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